

Information Security Policy

For the management of information assets
within the Information Technology Department

July 2022



سياسة أمن المعلومات

لإدارة أصول المعلومات
في دائرة تقنية المعلومات

يوليو 2022

- We in Gulf Petrochemical Industries Co. are committed to ensuring the confidentiality, integrity, availability and protection of information assets managed by the Information Technology Department to guarantee business continuity.
 - GPIC ISMS Policy provides the framework for setting and reviewing Information Security goals and targets in order to achieve Information Security performance improvements.
 - We also comply with all Kingdom of Bahrain information technology laws and regulations, and we will strive to meet the relevant industry standards and international best practices in this regard.
 - We are committed to providing all concerned personnel with sufficient training to operate and maintain an effective Information Security Management System.
 - The Information Technology Department ensures the establishment, maintenance, control and continual improvement of the GPIC Information Security Management System.
- نحن في شركة الخليج لصناعة البتروكيماويات نلتزم بضمان سرية وسلامة وتواجد وحماية أصول المعلومات المدارة من قبل دائرة تقنية المعلومات لتأمين استمرارية العمل.
 - توفر سياسة أمن المعلومات إطار عمل لإعداد ومراجعة أهداف وغايات أمن المعلومات بالشركة وذلك من أجل تحسين أداء أمن المعلومات.
 - نلتزم بجميع تشريعات وقوانين مملكة البحرين المتعلقة بتقنية المعلومات، ونجتهد لتحقيق المواصفات القياسية الملائمة وتطبيق أفضل الممارسات المعمول بها عالمياً في هذا المجال.
 - وملتزم كذلك بتوفير برامج تدريبية ملائمة لجميع الأشخاص المعنيين لإدارة وصيانة نظام إدارة أمن المعلومات بصورة فعالة.
 - كما نلتزم دائرة تقنية المعلومات بضمان تطبيق وإدارة وصيانة نظام متكامل لإدارة أمن المعلومات في شركة الخليج لصناعة البتروكيماويات.

رئيس مجلس الإدارة
Chairman

الرئيس
President